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1. Skoltempen 2022 

Föredragande: Håkan Bernhardsson 
 
Håkan gav en kort redovisning utifrån resultaten från skoltempen 2022 - Skoltempen är en 
enkätundersökning inom förskola, grundskola och gymnasieskola. Undersökningen består 
av cirka 30 frågor kopplade till läroplanens kapitel 2.  
 
Några kommentarer utifrån målgruppernas svar: 
• Vårdnadshavare i förskolan – Ett stabilt högt svarsdeltagande, de kommunala skolorna 

har höjt sig något och ligger nu på samma nivå som de fristående. 
• Pedagoger i förskolan – Små skillnader mellan områden utifrån förra året. I jämförelse 

mellan förskolorna finns dock en del skillnader i svaren. 
• Grundskolan – Här har man ställt frågor till både elever och lärare, det som sticker ut är 

övergång och samverkan där skillnaden är ganska stora mellan vad lärare och elever har 
svarat. I övrigt små skillnader. Övergång och samverkan är det område där lärare svarar 
högst och elever lägst. Även variationerna mellan skolorna är höga. 

• Gymnasiet – Även här små skillnader från förra året inom de delområden som följs upp, 
det som sticker ut år från år är kunskapsutveckling i kollegiet även om det skiljer sig en 
del mellan de olika skolorna. 

• Övergång och samverkan och kunskapsutveckling i kollegiet är de två områden som 
kvarstår som förbättringsområden. 
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Vid anteckningarna/Marie Krantz 

2. Presentation av BUN´s nya ordförande Hans Nelson 
BUN:s nya ordförande Hans Nelson deltog och presenterade sig själv för Styr -och 
ledningsgruppen. 
 

3. Mål och Ekonomi – internbudget  
Föredragande: Birgitta Forssman  
 
Birgitta gav en kort uppdatering kring internbudgetarbetet 
• Beslut från BUN 

o uppräkning på 2,2% 
o demografisk förändring – 4,7mkr 
o ökade pensionskostnaders 62,5mkr 
o totala resurser 3991,8 mkr  

• En del tillfälliga pengar försvinner som till exempel särskilda insatser för ökad välfärd, 
särskilda resurser för att testa och utveckla smartare lösningar samt att några större 
stadsbidrag försvinner. En del nya mindre stadsbidrag har dock tillkommit som ej finns 
med i internbudgetbeslutet som nämnden fattat. Dessa kommer hanteras efterhand som 
vi vet mer om inriktningar och krav. 

• Påverkansfaktorer  
o Förändring i lagen om anställningsskydd påverkar 
o gymnasieskolans yrkesprogram ska erbjuda högskolebehörighet 
o särskolan blir anpassad grundskola/gymnasieskola (här ser man även en tydlig 

ökning av elever) 
• Nämnden inriktning ligger kvar i nuläge, likaså målen men man har förtydligat och satt 

målvärden inför 2023 
• Fokusområden 

o övergripande förhållningssätt: innovation och verksamhetsutveckling, hållbarhet 
och kvalitet 

o fokusområden: måluppfyllelse, kompetensförsörjning, trygghet och säkerhet 
samt lokaler. 

• Genomgång av interna resursfördelningsprinciper  
o Generell uppräkning 3,8% 
o yrkesprogrammen 1% ytterligare uppräkning 
o förskolan 0,3% ytterligare uppräkning 
o hänsyn till generella stadsbidrag=ökad uppräkning. 
o Gemensamma fördelade kostnader inga större förändringar per barn och elev. 

• Besparingar på förvaltningskontoret – effektiviseringar som minst motsvarande övriga 
enheter.  

 


